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PROTOKÓŁ Nr XXII/2016 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 25 maja 2016 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Lesław Kuczyński otworzył o godzinie 17:40 obrady XXII 

sesji Rady Gminy Leszno w dniu 25 maja 2016 r. Powitał p. Andrzeja Cieślaka - Wójta 

Gminy Leszno, p. Urszulę Jeziorską – skarbnika gminy, p. Iwonę Studnicką z biura obsługi 

rady, radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, 

więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał planowany porządek obrad 

następującej treści: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniach 31 marca 

2016 r. (Nr XX/2016) i 27 kwietnia 2016 r. (Nr XXI/2016); 

4. Interpelacje radnych; 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2016 – 2022; 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2016; 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielania dotacji w 2016 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków;  

8. Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowej dla jednostek organizacyjnych Gminy Leszno; 

9. Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno” 

10. Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wyględy, gmina 

Leszno; 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wyględy, gmina 

Leszno; 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych; 

13. Sprawy różne; 

14. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Zaznaczył, że uchwała w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej została usunięta na 

wspólnym posiedzeniu z porządku obrad. Następnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono, więc przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła porządek 

obrad.  

Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniach 31 marca 2016 r. 

(Nr XX/2016) i 27 kwietnia 2016 r. (Nr XXI/2016) 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jakieś uwagi 

lub zastrzeżenia do protokołów. 

Nikt nie wniósł uwag, więc Przewodniczący poddał przyjęcie protokołów pod głosowanie. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła protokoły:                 

Nr XX/2016 z dnia 31 marca 2016 r. i Nr XXI/2016 z dnia 27 kwietnia 2016r.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że protokoły zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

Ad. 4 

Interpelacje radnych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jakieś interpelacje.  

Nikt nie zgłosił interpelacji.  

Ad. 5, Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno 

na lata 2016 – 2022 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2016 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. skarbnik Urszulę Jeziorską                      

o omówienie zmian wprowadzonych do Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz do Uchwały 

Budżetowej Gminy Leszno na rok 2016.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że w uchwale dotyczącej Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dokonano zmian w części tabelarycznej WPF oraz w wykazie 

przedsięwzięć. W załączniku nr 1 wprowadzono zmiany zgodnie z Zarządzeniem Nr 52/2016, 

Zarządzeniem Nr 56/2016 oraz zgodnie z uchwałą w sprawie zmian w budżecie, która będzie 

podejmowana w kolejnym punkcie sesji. Ogółem plan dochodów na 2016 r. zwiększono 

o kwotę 459.011,08 zł i cała ta kwota dotyczy dochodów bieżących. Plan wydatków 

zwiększono o kwotę 459,011,08 zł w tym wydatki bieżące zwiększono o kwotę 450.169,08 zł, 

a wydatki majątkowe o kwotę 8.842,00 zł. W załączniku nr 2 – wykaz przedsięwzięć 

dokonano zmian w wydatkach majątkowych dotyczących następujących zadań: „Rozbudowa 

budynku OSP w Łubcu”, „Rozbudowa i modernizacja budynku Przedszkola w Lesznie”                      

i  „Termomodernizacja budynku Urzędu Gminy”.  

Następnie p. skarbnik przeszła do omawiania zmian wprowadzonych do Uchwały 

Budżetowej Gminy Leszno na rok 2016. Powiedziała, że dochody budżetu wzrastają o kwotę 

312.952,00 zł, więc po zmianach dochody budżetu wynoszą 42.590.333,54 zł. Wydatki 

budżetu zwiększamy o kwotę 471.028,00 zł i zmniejszamy o kwotę 158.076,00 zł, więc po 

zmianach wydatki budżetu wynoszą 45.762.938,54 zł. Zaznaczyła, że ponadto dokonuje się 

zmian w załączniku dotyczącym wydatków majątkowych oraz w planie dotacji celowych dla 

podmiotów zaliczanych i niezaliczanych do sektora finansów publicznych. Następnie 

p. Jeziorska szczegółowo omówiła zmiany wprowadzone po stronie dochodów i wydatków na 

podstawie uzasadnienia i załączników.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jakieś pytania 

do przedstawionych zmian w tych dwóch uchwałach.  

Nikt nie wniósł uwag, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Leszno na lata 2016-2022, po czym poddał go pod głosowanie.  
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXII/128/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Leszno na lata 2016-2022;  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2016, po czym poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XXII/129/2016 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2016.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów.  

 

Ad. 7 

Przyjęcie uchwały w sprawie udzielania dotacji w 2016 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały. Zaznaczył, że radni omawiali szczegółowo ten projekt uchwały na posiedzeniu 

komisji. Następnie zapytał czy radni mają jakieś pytania do tej uchwały. 

Pytań nie zgłoszono, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXII/130/2016 w sprawie udzielania dotacji w 2016 r. na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 8 

Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowej dla jednostek organizacyjnych Gminy Leszno 

 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o krótkie 

omówienie zmian proponowanych do wprowadzenia tą uchwałą.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że w uchwale Rady Gminy Leszno podjętej 

w dniu 16 grudnia 2015 r. w sprawie wspólnej obsługi finansowej dla jednostek 

organizacyjnych Gminy Leszno wkradł się drobny błąd, gdyż zostały pominięte czynności, 

dzięki którym można w pełni prowadzić obsługę księgową. Powiedziała, że w związku z 

nieuwzględnieniem w zakresie obowiązków wszystkich zadań powierzonych jednostce 

obsługującej w ramach wspólnej obsługi, uzupełnia się zakres o następujące czynności: 

„prowadzenie rozliczeń z ZUS i Urzędem Skarbowym” i „prowadzenie obsługi kasowej”. 

Zaznaczyła, że uchwała ta dotyczy dwóch jednostek organizacyjnych, a mianowicie Zespołu 

Sportowo – Rekreacyjnego oraz Przedszkola Publicznego w Lesznie. Zaznaczyła, że przy 

przygotowywaniu porozumień z instytucjami kultury, dla których ta uchwała nie była 

potrzebna, te zapisy zostały wprowadzone. Powiedziała, że podjęcie niniejszej uchwały 

będzie możliwe wprowadzenie aneksami do porozumień tych zapisów również dla ZSR                    

i Przedszkola.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni mają jakieś pytania 

do tej uchwały?  
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Pytań nie zgłoszono, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXII/131/2016 zmieniającą uchwałę w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 

finansowej dla jednostek organizacyjnych Gminy Leszno; 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 9 

Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno” 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały, po czym zapytał, czy radni mają jakieś pytania do tej uchwały.  

Pytań nie zgłoszono, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXII/132/2016 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Leszno”.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 10 

Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wyględy, gmina 

Leszno 

 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały. Zaznaczył, że Komisje pozytywnie zaopiniowały nazwę ul. Liliowa. Następnie 

zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi w tym temacie. 

Pytań nie zgłoszono, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XXII/133/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wyględy, gmina 

Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 11  

Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wyględy, 

 gmina Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy odczytał uzasadnienie do projektu 

uchwały. Zaznaczył, że Komisje pozytywnie zaopiniowały nazwę ul. Makowa. Następnie 

zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi w tym temacie. 

Pytań nie zgłoszono, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę XXII/134/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wyględy, gmina 

Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
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Ad. 12 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Nie było odpowiedzi.  

Ad. 13 

Sprawy różne 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, kto chciałby zabrać głos w sprawach 

różnych.  

Pan Krzysztof Lipiński – radny zapytał, kiedy będzie robiona droga z Czarnowa 

do Szadkówka. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że został złożony wniosek o dofinansowanie 

do Marszałka już jakiś czas temu, a niedawno dopiero ukazała się lista wniosków, które 

zostały zakwalifikowane do dalszego konkursu, na której znalazł się nasz wniosek. Wójt 

powiedział, że droga nie będzie robiona dopóki umowa na dofinansowanie nie zostanie 

podpisana. Stwierdził, że zapewne otrzymamy dofinansowanie, tylko być może w mniej niż 

jest we wniosku (90 tys. zł), ale nawet mniejsza kwota pozwoli na wykonanie nakładki 

asfaltowej na niemal całe długości tej drogi. Zaznaczył, że co roku sytuacja jest podobna 

i należy się uzbroić w cierpliwość, jednak ma nadzieję, że do końca wakacji uda się to 

zadanie wykonać. Powiedział, że może być tam problem innego typu, gdyż ta droga istnieje 

od lat w tym miejscu, a nie do końca znajduje się w granicach drogi gminnej i trzeba będzie ją 

prawidłowo wyznaczyć przed utwardzeniem nakładką asfaltową.  

Pani Ewa Latoszek – radna zapytała o zmianę trasy autobusu 729. Czy MZDW 

wypowiedziało się może już w tym temacie? 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że przyszło pismo odmowne. Zaznaczył, że za 

kilka dni ma rozmawiać telefonicznie z dyrektorem przejazdów i zamierza umówić się na 

spotkanie w tej sprawie.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady wyjaśnił, dlaczego został zdjęty z porządku 

obrad pierwotny punkt 10 w którym miała zostać przyjęta uchwała w sprawie powołania 

doraźnej komisji statutowej. Powiedział, że miała zostać powołana komisja doraźna, której 

zadaniem byłoby przygotowanie nowych statutów sołectw. Przypomniał, że Rada Sołecka 

z Wygląd zaproponowała zmianę statutu z 2007 roku.  Radni na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady zdecydowali, że należy na ten temat porozmawiać z sołtysami i p. prawnik. 

Zaproponował, żeby takie spotkanie zorganizować po sesji Rady Gminy w czerwcu (22 lub 

29 czerwca). Zapytał zgromadzonych sołtysów czy zaproponowany termin odpowiada 

sołtysom.  

Obecni na sesji sołtysi zaakceptowali proponowany termin spotkania. 

Pani Halina Dmoch – radna powiedziała, że w Zaborówku naprzeciwko placu zabaw 

młodzież trenuje siatkówkę plażową. Poprosiła o dowiezienie piachu na to boisko 

i wyrównanie go.  

Pan Tomasz Maj – mieszkaniec gminy zapytał Wójta, czy w ramach przegłosowanych uchwał 

zmieniających WPF i Uchwałę Budżetową w zakresie dotyczącym modernizacji i budowy 

przedszkola, zostanie rozwiązany problem odwodnienia na parkingu przed przedszkolem. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zostanie rozwiązany.  

Pan Henryk Lesiak – sołtys wsi Feliksów poprosił Wójta, żeby wykosić i doprowadzić do 

porządku chodnik przy ul. Stołecznej w obrębie ul. Wiosennej, bo przy trzech posesjach nie 
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jest wykoszone. Powiedział, że chodnik zarasta trawą i konieczne jest nie tylko wykoszenie 

poboczy ale także wyczyszczenie chodnika.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie będziemy kosili poboczy przy drogach 

wojewódzkich, bo mamy bardzo dużo dróg gminnych, przy których pobocza mamy 

obowiązek wykaszać. Drogi wojewódzkie to kilkanaście kilometrów dwustronnych poboczy 

do wykoszenia na terenie naszej gminy. Powiedział, że rozmawiał z drogomistrzem MZDW 

na nasz teren i dowiedział się, że planują dwa koszenia w roku i już wkrótce powinno odbyć 

się pierwsze koszenie. Zaznaczył, że mamy tylko 4 kosiarzy, którzy mają ręce pełne roboty 

przy naszych drogach, placach, boiskach, przystankach autobusowych itp. Zapewnił, że zgłosi 

uwagi p. sołtysa do MZDW, żeby uwzględnili je przy najbliższym koszeniu. Powiedział, że 

po długim weekendzie będą koszone pobocza dróg gminnych.  

Pani Marianna Malarowska – radna powiedziała, że w dniu dzisiejszym rozmawiała z 

dyrektorem Ostrowskim, który powiedział, że przetarg na koszenie będzie otwarty dopiero                

1 czerwca i w pierwszej kolejności będą koszone drogi o strategicznym znaczeniu, a dopiero 

później pozostałe, co pewnie będzie miało miejsce w drugiej połowie czerwca. Dyrektor 

Ostrowski poprosił, żeby mieszkańcy kosili rowy przy swoich posesjach.  

 Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zostanie wykoszony chodnik do Janina, bo 

tam chodzą mamy z wózkami i trudno im jest przejechać. W innych miejscach też będą 

koszone pobocza w miarę możliwości oczywiście. Powiedział, że po zgłoszeniu przez 

sołtysów w newralgicznych punktach przy drogach wojewódzkich kosiarze gminni wykoszą 

pobocza, natomiast nie będą koszone całe ciągi, bo to nie jest zadanie gminy.  

Pani Ewa Latoszek – radna poprosiła, żeby w biuletynie gminnym zamieścić apel do 

mieszkańców o koszenie rowów przed własnymi posesjami.  

Pan Krzysztof Lipiński – radny zapytał, czy są jakieś środki, żeby zobligować właścicieli do 

uprzątnięcia posesji, gdy stan tych posesji niesie zagrożenie pożarowe.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że gmina może wystąpić na piśmie i poprosić 

o uprzątnięcie posesji. W przypadku, który Pan radny ma na myśli zostanie wystosowane 

pismo do właścicielki, natomiast jeżeli ta Pani nie zareaguje wówczas wystąpimy do 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, żeby zrobił kontrolę i ewentualnie nakazał 

rozbiórkę. Powiedział, że podobna sytuacja miała miejsce w Lesznie i wówczas się udało 

załatwić rozbiórkę w taki sposób.  

Pan Michał Dominiak – sołtys wsi Grądy powiedział, że jest jeden sposób, który jest 

stosowany w gminie Błonie, a mianowicie  powiadomienie straży o zagrożeniu pożarowym 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że ten sposób jest mu znany, jednak świeża 

roślinność porastająca posesję nie stanowi zagrożenia pożarowego. Powiedział, że jego 

zdaniem najlepszym sposobem na porządek jest dawanie dobrego przykładu sąsiadom, 

patrząc z perspektywy czasu dużo się w tym zakresie zmieniło na plus w naszej gminie.  

Pani Agata Dasiewicz – sołtys wsi Zaborówek zapytała, czy autobus przywożący dzieci z 

Błonia do szkoły specjalnej ma jakiś wyznaczony przystanek przy ul. Szkolnej, bo staje tuż za 

przejściem dla pieszych i bardzo utrudnia ruch przed godziną 8 rano, gdy rodzice przywożą 

dzieci do szkoły.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zgłosi ten problem.  

Pan Juliusz Tetzlaff – mieszkaniec gminy zapytał, jakie jest stanowisko gminy w zakresie 

wniosku Stowarzyszenie Aktywne Leszno dotyczącego działań w Parku Karpinek.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że stanowisko zostało przedstawione w 

piśmie i nic się w tym zakresie nie zmieniło. Poprosił, żeby stowarzyszenie dostarczyło 
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kompletny wniosek wraz mapą, na której będą zaznaczone numery działek, czyli 

dokładniejszą niż ta, która została dostarczona.  

Pan Tomasz Maj – mieszkaniec gminy zapytał Wójta, czy gmina prowadzi jakieś działania w 

celu przygotowania dokumentacji i zdobycia funduszu unijnych w zakresie budowy 

kanalizacji dla wsi Marianów. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że teraz nie prowadzimy, żadnych prac w tym 

zakresie, gdyż prowadzimy prace dla zdobycia funduszy dla wsi Zaborówek, gdyż tam jest 

już gotowy projekt.  

Pan Tomasz Maj – mieszkaniec gminy zapytał Wójta, kiedy gmina przeprowadzi obiecane 

przez Wójta na sesji Rady Gminy, konsultacje społeczne dotyczące lokalizacji targowiska w 

Lesznie?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że tak naprawdę nie ma potrzeby 

przeprowadzania konsultacji w tym zakresie, gdyż targowisko w tym miejscu jest zapisane 

w obowiązującym dla wsi Leszno miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

i studium kierunków i uwarunkowań uchwalonym w ubiegłym roku przez obecną radę. 

Stwierdził, że Wójt musi realizować uchwały rady, a te dokumenty, które przywołał są 

uchwałami rady. Powiedział, że planuje jedynie zorganizowanie w bliżej nieokreślonym 

terminie ustawienie stoiska na targowisku, gdzie będą zbierane głosy poparcia dla tej 

lokalizacji targowiska, gdyż z wielu przeprowadzonych z mieszkańcami rozmów wynika, że 

właśnie tego sobie życzą. Stwierdził, że konsultacji internetowych nie będzie w tym zakresie, 

gdyż zdaje sobie sprawę jak łatwo można zafałszować wynik.  

Pan Tomasz Maj – mieszkaniec gminy stwierdził, że będą jedynie zbierane głosy poparcia, 

a nie konsultacje z mieszkańcami.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny zaproponował, żeby rozważyć propozycję, która była 

zapisana w jednej z darmowych gazet (Sygnaliście lub Wokół Kampinosu), żeby zrobić 

targowisko w czwartki lub soboty za budynkiem Urzędu Gminy. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy poprosił, żeby nie mówić o periodykach, które nie 

znajdują w żadnym słowie potwierdzenia.  

Pani Teresa Kołecka – radna zapytała, kiedy zostanie ustawiony przystanek w Wiktorowie, o 

który prosiła.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zbierane są wnioski sołtysów 

i mieszkańców w tym zakresie i jest już co najmniej kilka przystanków wymiany. Powiedział, 

że gdy znajdą się dodatkowe środki w budżecie, to zostaną te przystanki zakupione 

i ustawione.  

Pan Tomasz Maj – mieszkaniec gminy zapytał, czy gmina pozyskała lub stara się pozyskać 

dotacje na budowę targowiska i na jakim ewentualnie etapie są te działania. 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że gmina będzie się starała o uzyskanie 

dofinansowania, ale na razie nie ma jeszcze naboru na takie wnioski.  

Pan Krzysztof Lipiński – radny poprosił wszystkich o głosowanie na Czarnów w konkursie 

„Nestle porusza Polskę”, gdyż jak na razie jesteśmy na drugim miejscu tuż za Markami i jest 

duża szansa na zdobycie tej siłowni.  

Panie Ewa Latoszek i Marianna Malarowska – radne poprosiły o głosowanie na „Podwórko 

Nivea” w Zaborowie, bo jak na razie to nie idzie nam najlepiej.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że w piątek lub najpóźniej w poniedziałek 

zwiśnie duży baner na płocie szkoły w Zaborowie zachęcający do głosowania na „podwórko 
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Nivea”. Zapewnił również, ze planowane jest wydrukowanie i rozdanie do sklepów, 

przychodni itp. ulotek informacyjnych. 

Mieszkanka gminy – stwierdziła, że jej zdaniem to sołtysi powinni chodzić do mieszkańców 

i informować o takich konkursach i zachęcać do głosowania.  

Pani Teresa Kołecka – radna i sołtys wis Wiktorów powiedziała, że ona kontaktuje się 

z mieszkańcami swojego sołectwa za pośrednictwem Internetu, nie ma potrzeby chodzić od 

domu do domu z tego typu informacjami.  

Pani Ewa Grot – radna w imieniu organizatorów zaprosiła Wójta, Zastępcę Wójta, 

Przewodniczącego Rady Gminy, wszystkich radnych, sołtysów i mieszkańców gminy na 

wspólne kibicowanie do rodzinnej strefy kibica w Błoniu. Poinformowała, że otwarcie nastąpi 

10 czerwca a zamknięcie 10 lipca, a pisemne zaproszenia zostaną oczywiście dostarczone.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy poprosił Panią radną o wyjaśnienie, dlaczego w jednej z 

gazet, o których wspominał dziś radny Wróblewski, nie napisała, że Gmina Błonie otrzymała 

strefę kibica za darmo. Powiedział, że rozmawiał z Burmistrzem Błonia i wie na pewno, że 

Gmina Błonie nie musiała nic płacić za strefę kibica, a od Gminy Leszno organizator żądał 

niemalże 300 tys. zł. Posiada informacje, że jedyne, co Błonie zaoferowało ze swojej strony 

to sprzątanie śmieci po imprezie.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że Gmina Błonie nie dostała strefy kibica za darmo, 

gdyż należałoby przeanalizować wkład Błonia zapisany w umowie, a ona nie jest 

informowana o wszystkim przez organizatorów. Co do kwoty, jaka była zaproponowana dla 

Leszna to nie 300 a 275 tys. zł i była to kwota orientacyjna, a autobusy dowożące kibiców z 

Leszna do Julinka to był jej pomysł, żeby ułatwić chętnym dotarcie na miejsce.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że Pani radna była przy podpisywaniu umowy 

więc z pewnością zna jej zapisy, dlatego chciałby wiedzieć dlaczego w tym artykule nie 

została zawarta informacja, że Burmistrz Błonia zgodził się tak szybko bo dostał strefę dla 

Błonia za darmo.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że ona nie jest organizatorem i może spróbować 

dowiedzieć się jaki ma być wkład Gminy Błonie w to zadanie. Powiedziała, że gdy była 

mowa o kwocie 275 tys. zł od Gminy Leszno, to nie miała być to kwota przekazana do 

organizatora, a jedynie kwota w tzw. barterze, czyli w postaci zapewnienia ochrony, 

sanitariatów itp.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jedyne, co zaoferowało Błonie to teren 

i sprzątanie śmieci, a od naszej gminy organizator żądał tak ogromnej kwoty. Przypomniał, że 

gdy Pani radna po raz pierwszy przyszła wraz z przedstawicielami organizatora rozmawiać o 

tej imprezie to od razu padło stwierdzenie, że boisko w Lesznie nie wchodzi w grę, bo jest za 

małe. Poprosił, żeby Pani radna trzymała się prawdy, a nie różnego rodzaju niedomówieniami 

próbowała uderzać w Wójta i radnych.  

Pani Jadwiga Czarnomska – radna stwierdziła, że żądanie od Leszna kwoty 275 tys. zł  

a później podarowanie Gminie Błonie strefy za darmo może być nazwane jedynie kłamstwem 

lub szantażem.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że gdy była mowa o kwocie 275 tys. zł to miały być 

pieniądze przekazane w barterze. Zamierzenie było takie, że skoro impreza ma być 

organizowana w Julinku na terenie naszej gminy, to żeby gmina mogła być promowana 

poprzez reklamy emitowane w mediach (radio, telewizji i gazetach) to proszono o 

zapewnienie ochrony, sanitariatów i karetki pogotowia, co orientacyjnie miało kosztować ok 

275 tys. zł. Przypomniała, że Wójt powiedział na spotkaniu z organizatorem, że spróbuje 
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pozyskać jakieś fundusze na tę imprezę od lokalnych firm. Zaznaczyła, że nie miała być to 

kwota przekazana „do ręki”.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy przypomniał, że Gmina Błonie za tę samą imprezę nie 

musi zapłacić ani złotówki. Wójt powiedział, że po spotkaniu, kiedy rzeczywiście chciał 

rozmawiać z lokalnymi przedsiębiorcami, po dwóch dniach otrzymał telefon, że propozycja 

dla Gminy Leszno jest już nieaktualna. Stwierdził, że niemożliwością jest załatwienie 300 tys. 

zł od sponsorów w ciągu dwóch dni.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że dzięki artykułowi pani Ewy 

Grot mieszkańcy pomyśleli, że władze Leszna nie chciały strefy kibica, a w notatce tej nie 

zostało wspomniane o kosztach jakie gmina musiałaby ponieść. Powiedział, że wyszło to 

bardzo brzydko i władze gminy zostały przedstawione w bardzo złym świetle.  

Pani Marianna Malarowska – radna przypomniała, że na spotkaniu z organizatorem wójt 

i rada zgodzili się na objecie honorowym patronatem tej imprezy, jednak  nikt nie powiedział, 

że można to zorganizować bez wykładania pieniędzy. Poza tym informowanie po dwóch 

dniach, że propozycja jest już nieaktualna, gdy Wójt usiłował znaleźć sponsorów, było bardzo 

nie w porządku.  

Pani Teresa Kołecka – radna przypomniała sytuację, gdy radni i sołtysi zbierali podpisy pod 

wnioskiem o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Leszno” Robertowi 

Lewandowskiemu, że wówczas również zostało napisane w gazecie, iż jest to pomysł Pani 

Ewy Grot, a o pozostałych osobach zaangażowanych nawet nie wspomniano.  

Pani Stanisława Kucharska – radna potwierdziła, że w gazecie było podkreślone, że 

pomysłodawczynią była Pani Ewa Grot.  

Mieszanka gminy – stwierdziła, że była na sesji, na której padł wniosek o nadanie tytułu dla 

Roberta i że pamięta, iż radni protestowali przeciwko temu tematowi, dlatego to 

zdecydowanie zasługa Pani Ewy.  

Słowa mieszkanki wywołały zdecydowany sprzeciw radnych. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zakończył dyskusję i powiedział, żeby 

kontynuować temat, jeżeli ktoś czuje taką potrzebę po zakończeniu obrad.   

 

Ad.18 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie                          

i zamknął posiedzenie Rady Gminy o godzinie 18:54. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

                          /-/ Lesław Kuczyński 

 

       
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


